
VERSLAG 
 

van de jury voor de Prijs van het Fonds Prof. Dr. G. Verdonk,  
periode 2005-2008* 

 
 

Voor de Prijs van het Fonds Prof. Dr. G. Verdonk, periode 2005-2008, 
voor diëtetiek of geriatrie, werden drie kandidaturen ontvangen: 
 Stijn BLOT (UGent, Algemene Inwendige Ziekten & Infectieziekten) met 

een werk, getiteld: “Epidemiology and Outcome of Nosocomial 
Bloodstream Infection in Elderly Critically III Patients.” 

 Inge HUYBRECHTS (UGent, Vakgroep Maatschappelijke 
Gezondheidkunde) met een werk, getiteld: “Improving children’s diet: 
Report on findings from children nutrition surveys in Flanders.” 

 Katrien VANDERWEE en Tom DEFLOOR (UGent, Verplegingswetenschap) 
met een werk, getiteld: “Evaluatie van ondervoeding binnen geriatrische 
afdelingen in Belgische ziekenhuizen: een nationale prevalentiestudie.” 

 
De jury bestaande uit de collegae B. Aertgeerts, F. de Zegher, E. 

Eggermont, M. Ieven en L. Kaufman werd door de Academie verkozen op 31 
januari 2009 en beraadslaagde op 28 februari 2009. De niet-aanwezige 
juryleden M. Ieven en B. Aertgeerts hadden een schriftelijke beoordeling 
ingediend. 

 
Alle werken voldoen aan de criteria om in aanmerking te komen voor 

de prijs, zowel wat betreft de inhoud als wat betreft de vorm. Alle deelnemers 
hebben ook via hun wetenschappelijk werk bewezen waardevolle kandidaten 
te zijn voor deze prijs: ze hebben allen ruime ervaring in hun 
onderzoeksdomein. 

 
1) Stijn BLOT beschrijft de problematiek van nosocomiale infecties bij 

kritisch zieke geriatrische patiënten aan de hand van zijn resultaten in 
een retrospectief onderzoek over 15 jaar. Deze studie is een zeer 
waardevol klinisch epidemiologisch werk over het probleem van het 
toenemend aantal geriatrische patiënten op INZO, incidentie en impact 
van nosocomiale bloedstroominfecties, en mortaliteit in deze 
patiëntenpopulatie. 

2) Katrien VANDERWEE en Patrick DEFOOR beschrijven het belangrijke 
probleem van ondervoeding binnen geriatrische afdelingen in Belgische 
ziekenhuizen. Gezien in België gedetailleerde prevalentiecijfers over de 
omvang van de ondervoedingsproblematiek ontbreken en er slechts in 
beperkte mate cijfermateriaal voorhanden is, is dit de eerste studie 

 
* Het verslag werd bij geheime stemming door de Koninklijke Academie voor Geneeskunde van 
België goedgekeurd ter vergadering van 28 maart 2009. 



waarin deze prevalentiegegevens werden verzameld en zijn de resultaten 
van een dergelijke studie bijzonder relevant om enerzijds een inzicht te 
krijgen in de grootte van het probleem, en anderzijds een voedingsbeleid 
te kunnen uitwerken. 

3) Inge HUYBRECHTS beschrijft in haar studie de noodzaak tot surveillance 
van de voedingsgewoonten bij kleuters in Vlaanderen in 2002-2003. Dit 
is eveneens een eerste studie die op grote schaal wordt uitgevoerd om 
een inzicht te bekomen in wat kleuters eten en waar belangrijke 
afwijkingen kunnen worden vastgesteld t.o.v. de aanbevelingen 
hieromtrent. De noodzaak voor een zulkdanige studie wordt zeer goed 
omschreven in een uitvoerige en goed gedocumenteerde inleiding, en 
ook de doelstellingen van deze studie zijn duidelijk geformuleerd. 

 
Het werk van Inge Huybrechts wordt voorgesteld voor de Prijs, mede 

vanwege de kwalitatief hoogstaande onderzoeksmethode op het gebied van 
diëtetiek (bv. validatie van questionnaires). Dit werk wordt unaniem gesteund 
door de aanwezige juryleden; de afwezige juryleden steunden een ander 
werk. 

 
De kandidate krijgt het advies om de synthese van haar studie voor de 

publicatie in de “Verhandelingen van de Academie” “lezervriendelijker” te 
maken. 

 
 

De verslaggever, 
F. DE ZEGHER. 

 


